
Andelsforeningen Strandbo 1 

Referat af bestyrelsesmøde 22/02 - 2022 

Referent: Poul 

Side 1 af 1 

Dagsorden:  

1. Status stigstreng og varme 6te sal 

2. Status aflevering kloakker 

3. Status på gårdprojekt 

4. Status på stiftelse af gårdlaug 

5. Status på indsivning i forbindelse med 6te sals altaner 

6. Status på læsejl 

7. Beboerhenvendelser 

8. Eventuelt 

 

 Referat: 

0. Til stede på Skype var: Katrine, Kasper, Jonas og Poul.  

 

1. Der var enighed om at der er fremgang, men de som kender detaljerne, er ikke med før næste 

møde. 

 

2. Kloakprojektet mangler de sidste trapper samt noget finish her og der. Det går noget trægt med 

afslutning af mangellisten, men der arbejdes på sagen. 

 

3. Gårdprojektet går støt fremad. Det begynder så småt at tage form og så vidt vides holder 

tidsplanen stadig. Det vil sige at vi forventer at have en brugbar gård i løbet af april.  

 

4. Gårdlauget holder stiftende generalforsamling 22/3 - 2022. Her er en mulighed for at arbejde 

sammen med Strandbo II og kommunen. Man kan sagtens deltage i gårdlauget uden at være en del 

af bestyrelsen. Så hvis der er interesse for at præge vores nye fine gård, så giv lyd. Der kommer 

opslag i opgangene og et pip på Facebook. 

 

5. Der samles sammen til en samlet konklusion. Konklusionen kommer også til at tage højde for at der 

19/2 var et nyt eksempel på indsivning. 

 

6. 1ste marts bliver der bestilt læsejl til dem som har bestilt. De første forventes leveret i midten af 

marts. Praktiske informationer følger. 

 

7. Der har været klage over støj fra en hund i en af vores opgange. § 13 i foreningens vedtægter 

fastslår at husdyrhold ikke er tilladt uden bestyrelsens skriftlige tilladelse. Øvrige beboersager blev 

håndteret separat. 

 

8. Eventuelt blev ret kort. Det er hyggeligere at mødes live end via nettet. 

Bestyrelsen loggede af i god ro og orden. Næste møde er 31/3 kl. 17:30 hos Poul. 


